



Invitation Tender (For the construction of 10 sustainable renewable energy-based mini-grids of a total of 700 KWs in Northeast Syria)

دعوة مناقصة (لبناء 10 شبكات صغيرة تعتمد على الطاقة المتجددة المستدامة بإجمالي 700 كيلوواط في شمال شرق سوريا)

NAKHEIL Organization works primarily on empowering and developing the community, through building social capital and improving social mobility management. NAKHEIL projects focus on creating solutions to better utilize resources, improving the skills of the targeted groups, discovering untapped opportunities to invest in them, and transforming individual values into collective values, as well as focusing on supporting community relations to turn them into participatory relations rather than competitive. All the above is achieved through our three major programs, which are community empowerment, economic empowerment and innovation, and empowerment of civil society.

تعمل منظمة نخيل على تمكين المجتمع وتطويره، من خلال بناء رأس المال الاجتماعي وتحسين إدارة النشاط الاجتماعي. تركز مشاريع نخيل على إيجاد حلول للاستفادة الأفضل من الموارد، وتحسين مهارات الفئات المستهدفة، واكتشاف الفرص غير المستغلة للاستثمار فيها، وتحويل القيم الفردية إلى قيم جماعية، فضلاً عن التركيز على دعم العلاقات المجتمعية لتحويلها إلى علاقات تشاركية بدلاً من تنافسية. يتم تحقيق كل ما سبق من خلال برامجنا الرئيسية الثلاثة، وهي تمكين المجتمع، والتمكين الاقتصادي والابتكار، وتمكين المجتمع المدني.

The subject of the tender:

NAKHEIL Organization seeks to contract with service providers to Implementing renewable energy/solar systems for the construction of 10 sustainable renewable energy-based mini-grids of a total of 700 KWs in Northeast Syria as technical specifications in (PRN24010-Special technical Conditions) The supplier must be familiar with all the conditions contained in the attachments and according to the work sites mentioned in the attachments.

تسعى منظمة النخيل للتعاقد مع مزودين لإنشاء أنظمة الطاقة المتجددة/الشمسية لبناء 10 شبكات صغيرة تعتمد على الطاقة المتجددة المستدامة بإجمالي 700 كيلوواط في شمال شرق سوريا وفق المواصفات الفنية في المرفق (PRN24010-Special technical Conditions).

يجب على المورد الاطلاع والامام بكافة الشروط الواردة ضمن المرفقات وبحسب مواقع العمل الواردة بالمرفق.

Submission of offers:

All documents and proofs related to the bidder or company, Technical and Financial offers shall be submitted to the following email addresses:

Bidder data: bidder.data@nakhil.org, Technical offer: technical.offer@nakhil.org Financial offer: financial.offer@nakhil.org.

The email subject line should state: Tender of "Construction of 10 sustainable renewable energy-based mini-grids of a total of 700 KWs in Qitar street- Raqqa, Northeast Syria" Please don't forget to write the title and the number of the tender in every email you send.

تقديم العروض:

يجب تقديم كافة الوثائق والثبوتيات المتعلقة بالعروض والعروض الفنية والمالية على عناوين البريد الإلكتروني التالية:

كافة الوثائق والثبوتيات المتعلقة بالعروض أو الشركة: bidder.data@nakhil.org العرض الفني: tech.offer@nakhil.org العرض المالي: financial.offer@nakhil.org.

يجب أن يشير عنوان البريد الإلكتروني إلى: مناقصة "إنشاء 10 شبكات صغيرة تعتمد على الطاقة المتجددة المستدامة بإجمالي 700 كيلوواط في شارع قطر - الرقة، شمال شرق سوريا" مع كتابة عنوان ورقم المناقصة.

For companies and entities wishing to implement and delivering the materials or services mentioned, please follow the below link to download the tender files: [TD PRN24010](https://surl.ms/lce)

على الراغبين من الشركات والجهات القادرة على تنفيذ وتسليم المواد أو الخدمات المذكورة، الدخول الى الرابط ادناه لتحميل ملفات المناقصة:

[TD PRN24010](https://surl.ms/lce)

Deadline for the Submission is 22 July 2024. Pre-bid meeting shall be convened online on 8 Jul 2024 at 11:00 am.

<https://surl.ms/lce>

الموعد النهائي للتقديم هو 22 يوليو 2024. سيتم عقد الاجتماع التمهيدي عبر الإنترنت في 8 يوليو 2024 الساعة 11:00 صباحاً.

<https://surl.ms/lce>